
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 3. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 637
Vil ministeren kommentere artiklen ”Kommuner har forsøgt at tvangsfjerne ufødte børn fra 
mindst 10 gravide kvinder”, sn.dk, den 2. september 2024 https://www.sn.dk/art6119392/
naestved-kommune/det-ufoedte-barn/kommuner-fjerner-ufoedte-boern/ og redegøre for, 
om kommunerne, inden de tvangsfjerner ufødte børn og børn, som er født, har levet op til 
gældende lovgivning, herunder også afdækket netværket til familierne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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